
 

 
 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

MANDAG DEN 5. DECEMBER KL. 17.00-19.00 
 

PÅ MARIAGERFJORD 10. KLASSECENTER 
 

 
 
 
 
 
 
Deltagere: 
 
Tanja Pedersen  Anne Mette Schilling Schubart   
Per Søndergaard Mathiesen Dennis Okkerholm 
Gitte Hedegaard Jensen  Ann-Britt Kjær 
Louise Vraa Olesen  Ane Nørøxe   
Jakob Damgaard   Lilli Lindberg Larsen 
Iben Ellehauge (Formand)  Bastian Fiil Kristensen 9.C  
Jan Stigaard   Thilde Kildsgaard Bach 9.B  
Isabella S. Michaelsen10E1 Arne Omar Sørensen 
 
   
     
 
 
Inviterede:  
 
Afbud: Gitte, Ane, Lilli og Bastian 
 
 
Dagordenen omfatter punkterne: 26 - 33 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

   
 

 
 
 
 

 
Dagsorden: 
 
 

26. Velkommen (Iben, OS) 5 minutter 
OS byder velkommen og gennemgår dagsordenen for mødet. 
 

27. Rundvisning på MF10 og Sproghuset (LV) 25 minutter 
 

28. Lidt at spise i anledningen af julens komme… (Alle) 15 minutter 
Vi spiser, samtidig med vi behandler nedenstående punkter. 
 

29. Godkendelse af dagsorden og referat (Iben) 5 minutter 
Bestyrelsen godkender referatet. 
 

30. Orientering (OS) 25 minutter  
- Nye ansatte 
OS fortæller omkring ansættelse af ny ansat fuldtidslærer samt 2 pædagogmedhjælpere i 
deltidsstillinger. Vi vil gerne prioritere at have flere hænder i undervisningen, og ønsket 
om fagligt løft har ikke kunne lade sig gøre, grundet mangel på unge jobsøgende 
mennesker.  
 
- Økonomi og vores investeringsønsker 
OS orienterer om igangsættelse og status på de aftalte projekter på ønskesedlen som 
Skolebestyrelsen har nikket til. OS er fortrøstningsfuld ift. økonomien.  
 
LV præsenterer vores indkøb af skoletrøjer og skolebestyrelsen støtter op omkring 
udseende og pris. 
 
- Opdaterede data på uddannelsesstatistik.dk 
OS fortæller at karaktergennemsnittet er steget. Ligeledes er fraværet beklageligt også 
steget, hvilket det også er på kommunal- og landsplan. Vi skal have undersøgt data efter 
fejl, og hvis det ikke er en fejl bør vi tale om, om det kalder på fokus og indsats.  
 
- Handleplan for mad og måltider 
JST præsenterer kostpolitikken som Skolebestyrelsen har været inde over og genkender. 
 
- Gitte  
Gitte vil gerne trække sig fra bestyrelsesarbejdet. Vi beslutter, at OS hører suppleanterne 
ad, om én af dem vil deltage i stedet. Såfremt de ikke er interesserede er bestyrelsen 
enige om, at vi kan leve med, at Gitte må melde fra til møder frem mod sommerferien.   
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 

31. Status på ny meddelelsesbog (OS) 15 minutter 
OS fremlægger processen omkring implementeringen af meddelelsesbogen, der skal 
erstatte elevplanen. Processen inkluderer temamøde med makkeskoler for at skabe gode 
overgange, inddragelse af bestyrelsen, PU, spørgeskemaundersøgelse samt 
fremtidstanker omkring IT-Portaler og skole-hjem-samtaler og Barnets lov.  
Vi samler op på SKB møde d. 17. januar 2023.  
 

32. Valgfag 2023/2024 (JST) 25 minutter 
JST fortæller, at vi indstiller til samme valgfag som i år og viser at valgfagsbeskrivelser 
ligger på Søndre Skoles hjemmeside. Skolebestyrelsen nikker til valgfagsudbuddet og 
beskrivelserne.    
 

33. Eventuelt (Alle) 5 minutter 
Bestyrelsen roser skolefesten. 

 

Kommende møde:  

 


